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Dnr 09KS/0853 Kommunstyrelsen 2011-06-10  § 155 

 

 

Svar på motion om Munkmora i fokus 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

Motionen anses besvarad.  
 

Ärendebeskrivning 

Socialdemokraterna har i en motion föreslagit en rad åtgärder för att sätta 

Munkmora i fokus. Majoriteten av de åtgärder som föreslås har vidtagits 

och har behandlats i kommunstyrelsen och nämnder vid olika tillfällen. 

Bland annat har flera trygghetsvandringar ägt rum, dialog med SL om 

bussturtäthet har skett och det finns ett uppdrag att inleda ett 

detaljplanearbete i området. Med anledning av detta föreslås förvaltningen 

att motionen ska anses besvarad.  

 
Handlingar i ärendet 

Motion, Munkmora i fokus 2009-11-23 

Uppföljning busslinje 422 genom Munkmora, PM, 

samhällsbyggnadskontoret, 2011-02-02. 

 
Yrkanden 

Anders Bergman (FP) yrkar bifall till förvaltningens förslag.  

 

Nils-Erik Särnbrink (S)  yrkar bifall till motionen.  

 
Propositioner 

Ordföranden ställer proposition om motionen ska anses besvarad eller 

bifallas och finner att motionen ska anses besvarad.  

 

Votering begärs.  

 

Följande voteringsproposition uppläses och godkännes:  

 

”Den som vill bifalla motionen röstar nej. Den som anser att motionen är 

besvarad röstar ja.” 

 

Följande röstar ja:  

 

Lars-Erik Alversjö, Peter Frej, Monica Pettersson (samtliga M), Anders 

Bergman (FP), Max Ljungberg, Malin Åberg Aas (båda MP) samt Per Olof 

Fransson (KD) 

 

Följande röstar nej:  



VÄRMDÖ KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sid 36 av 63 

Kommunstyrelsen 2011-06-08 

 

 

justering | | | utdragsbestyrkande 

 

 

 

Lars Bryntesson, Annika Andersson Ribbing, Andrine Winther, Nils-Erik 

Särnbrink (samtl S).  

 

Kommunstyrelsen beslutar med 7 ja-röster mot 4 nej-röster att motionen ska 

anses besvarad.  

 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen reserverar till förmån för eget yrkande.  

 

Mats Skogslund lämnar följande protokollsanteckning `: 

 

”Om jag har tjänstgjort skulle jag ha biträtt S-gruppens yrkande.”  

 
Sändlista 
 

KF 

 

___________ 

 

 


